
صنای باید به سواحل انتقال یابند

به گزارش روابط عموم و امور بین الملل منطقه آزاد چابهار به نقل از فرینا، «عباس آخوندی»، وزیر راه و شهرسازی، در دومین

همایش بین الملل معرف فرصت های سرمایه گذاری و توسعه پایدار در سواحل مران گفت: سیاست های کل دولت این است که در

شرق کشور 2 بندر اقیانوس داشته باشیم.

او با تاکید بر اینه این 2 نقطه انتخاب شده تا در دریای عمان حضوری گسترده داشته باشیم، افزود: در تلاش هستیم تا به سمت نسل

سوم بنادر پیش رویم و این بنادر را فراتر از ی بارانداز و ی ترمینال بدانیم. تصویری که از بنادر در ذهن داریم این است که بارانداز

بوده و یا مرکز توسعه اجتماع و اقتصادی است.

او گفت: علاوه بر فعالیت های بندری، بخش های حمل و نقل و توسعه شهری را به صورت پیوسته و جام پییری م کنیم.

وزیر راه چند نته مهم را حائز اهمیت دانست و افزود: رویرد ما این است که بندر چابهار را با رویرد بین الملل طراح کرده و

توسعه دهیم. در این راستا از پیشنهادی مبن بر اینه مدیریت ترمینال 1 بندر چابهار را در اختیار هندی ها قرار دهیم، استقبال کردیم.

او بیان کرد: از نظر مشارکت بین الملل، توسه بندر چابهار مهم تر از مبلغ است که هندی ها در این زمینه وارد بندر م کنند.

وزیر راه و شهرسازی عنوان کرد: از همه کشورهای که علاقمند به توسعه بندر هستند، استقبال مکنیم و دست یاری به این علاقه مندان

خواهیم داد که این امری بسیار مهم است.

او گفت: از ابتدا م خواستیم بندر چابهار و جاس را متصل به ریل کنیم و "ریل بندر" داشته باشیم اما متاسفانه این تجربه را در

بندرعباس داشتیم که پشتیبان نشد.

او بیان کرد: در سفر اخیر رییس جمهور به هندوستان موافقت کردیم که در راه آهن چابهار به زاهدان حدود 800 میلیون دلار تامین

مال داشته باشیم که عمدتا این مبل را خود ما تقبل م کنیم.

او تاکید کرد: مساله اساس نحوه نارش ما در صنعت بوده که در ابتدا ضرورت تغییر نرش را باید اعمال کنیم که کار بسیار سخت و

زمان بری است. مشل ما این است که بخش عمده ای از صنای ما در مراکز ایران بوده و اصل ترین مسئله ما کمبود آب است. به دلیل

وجود جن در دهه 60 و گرفتاریهای جن، صنای ما در مرکز متمرکز شدند.

او با بیان اینه مسئله طرح انتقال آب بسیار گران و هزینه بر خواهد بود، افزود: ی از کارهای بسیار مهم که م توان انجام داد، این

است که در ی دوره بلندمدت 15ال 20 ساله م شود توسعه صنای سنین را به جاس و چابهار منتقل کرد.

آخوندی بیان کرد: زمان که طرح در سط مل اجرا م شود، استراتژی بلندمدت م خواهیم تا به تدری صنعت را از مراکز ایران به

این بنادر منتقل کنیم که این کار ی استراتژِی روشن و عزم جدی م خواهد.

او تاکید کرد: سواحل ما از جهت دسترس به آب های زیرزمین، امینت و سایر مناب دارای ظرفیتهای بسیار زیادی است

آخوندی اظهار کرد: ناه که ما داریم ناه "آمایش سرزمین" است و در ی دوره 25 ساله جمعیت را در سواحل دریای عمان

مستقر و همچنین صنعت و کشاورزی و هم بحث خدمات را انجام و سونت را به تدری به این نقاط منتقل کنیم که از جهت امنیت

مل نیز دارای ارزش زیادی است. ما به عنوان وزارت را ه و شهرسازی به این موضوع اعتقاد داریم که این کار شدن است.

وزیر راه و شهرسازی در پایان افزود: این وزارت در مرکز کانون هماهن ها موفق بوده است، به امید آنه چابهار و جاس دو

ایرانشهر بزرگ ما بتوانند نقش بسیار موثرتری در توسعه ایران داشته باشند.




